
پاسداشت  رسانه ای  نشست   
فرهنگی روز ملی سینما با حضور 
شادمهر  و  صدرعاملی  رسول 
در  برنامه   اجرایی  دبیر  راستین 
رسول  شد.  برگزار  سینما  خانه 
صدرعاملی در ابتدای این نشست 
کرد: پس از مدت ها این  عنوان 
نشست را برگزار می کنیم به این 
گفتن  برای  حرفی  یا  که  دلیل 
نداشتیم یا آنقدر حرف داشتیم 
که مجال گفتنش نبود. ما آخرین 
 ۹۸ سال  را  سینما  خانه  جشن 
برگزار کردیم و پس از آن به دلیل 
شیوع کرونا و برخی مسائل دیگر 
این رویداد برگزار نشد. در هیات 
صحبت  سینما  خانه  رئیسه 

از برگزاری جشن خانه سینما بود و اینکه 
مجدد آثار را داوری و تندیس اهدا کنیم. اما 
پس از کمی صحبت به نقطه ای رسیدیم که 
کردیم این ماراتن خیلی عادلانه  احساس 
نیست زیرا بسیاری از همکاران ما به دلایل 
مختلف در سال های اخیر فیلم نساخته اند. 
به همین دلیل جشن خانه سینما امسال 
هم برگزار نمی شود اما به دلیل اهمیت روز 
ملی سینما این جشن را با شکل و شمایل 
متفاوتی در سطح شهر تهران برگزار خواهیم 
کرد. وی افزود: در این برنامه بزرگداشت ها 
و یادبودهایی خواهیم داشت برای افرادی 
مانند داریوش مهرجویی، کیومرث پوراحمد، 
کامبوزیا پرتوی و... همه صنوف سینمای 
ایران برنامه ریزی های خاص خودشان را 
که میان  کمک می کنند  خواهند داشت و 
سینما و جامعه ارتباط برقرار شود. همچنین 
شد.  خواهد  برگزار  تخصصی  نشست های 
رئیسه بعدی سینما  که هیات  امیدواریم 
کند اما سعی  برگزار  را  جشن خانه سینما 
می کنیم این پاسداشت فرهنگی در سال های 
آینده نیز کنار جشن خانه سینما کار خودش 
کرد:  عنوان  کارگردان  این  دهد.  ادامه  را 
متاسفانه هنوز ۳۰۰ نفر از همکاران ما پرونده 
قضائی باز دارند و ما در تلاشیم مشکل آن ها 
به  را  سینما  دوباره  امیدواریم  شود.  رفع 

غ از مسائل سیاسی  روزهایی برگردانیم که فار
و مشکلات متعدد به دوران اوج خود بازگردد. 
شادمهر راستین نیز درباره این پاسداشت 
فرهنگی توضیح داد: انتشاراتی مانند نشر 
ثالث، نشر چشمه و نشر گیلگمش در این 
دوران کتاب منتشر می کنند. همچنین کتاب 
فیلمنامه های آقای عیاری در نشر چشمه با 

حضور ایشان رونمایی می شود.
  خانه سینما به استقلال برسد

 راستین درباره همکاری فیلمخانه ملی 
وقتی موضوع  کرد:  رویداد تصریح  این  با 
کردیم از  ح  پاسداشت را با فیلمخانه مطر
که بازسازی شده  ۱۰۰ فیلمی  بین بیش از 
است سکانس های  برتری را انتخاب کردند 
ساعته  نیم  مجموعه  یک  به صورت  که 
آماده است و در سینماتک خانه سینما به 
نمایش درمی آید. همچنین مجموعه ای از 
آنونس های سینمای ایران در دهه ۶۰ آماده 
که بسیار خاطره انگیز  نمایش شده است 
هستند. قبول داریم که فاصله ای میان سینما 
و جریان فرهنگی - هنری ایجاد شده است که 
امیدواریم پاسداشت این فاصله موجود را 
ترمیم کند. راستین ادامه داد: مجموعه ای از 
جلسات نقد و بررسی فیلم ها و کتاب ها برگزار 
خواهد شد و این مطالب به صورت محتوا در 
اختیار رسانه ها قرار می گیرد. اهالی سینما، 
هیات رئیسه خانه سینما، انجمن بازیگران 

سینما و... در جلسات حضور دارند و به نوعی 
کز فرهنگی دعوت  مردم را به حضور در مرا
می کنند. درواقع ما می خواهیم فرش قرمز 
کز فرهنگی مختلف ببریم. در ادامه  را به مرا
مستند  بچه های  کرد:  عنوان  صدرعاملی 
نیز دوره های تخصصی برگزار خواهند کرد 
و ما قصد داریم فعالیت بچه های سینمای 
که مهجور مانده است، معرفی  را  مستند 
کنیم . همچنین درباره زن در سینمای ایران 
ویدیوهایی آماده شده است و تجلیل هایی 
از بانوان سینما در عرصه های بازیگری و 
صدرعاملی  داشت.  خواهیم  فیلمسازی 
در پاسخ به اینکه جشن خانه سینما یک 
تریبون بود و اجرای آن می توانست در این 
گران باشد، توضیح  به نفع سینما شرایط 
داد: ما گفتیم که رقابت  و داوری آثار باتوجه 
خیلی  همکارانمان  از  یک سری  غیبت  به 
عادلانه نیست اما در همین پاسداشت ما 
مشکلات و چالش هایمان را یادآوری می کنیم. 
در هیات رئیسه خانه سینما جلسه ای با وزیر 
که مهمترین نکته و مساله  ارشاد داشتیم 
ما پرداختن به این پرونده های باز بود. ما 
کاندیداهای ریاست جمهوری  ۸ سوال از 
پرسیدیم و به آقای وزیر هم گفتیم که این 
۸ سوال سند جدی میان ما و دولت است و 
توقع داریم که این سند اجرایی شود. آقای 
وزیر نیز قول مساعد دادند که طی جلساتی 

سینما  خانه  حقوقی  کمیته  با 
گران  درباره پرونده های باز سینما
این  دهند.  انجام  اقداماتی 
کارگردان درباره تاثیر پاسداشت روز 
ملی سینما بر وضعیت ابتذال در 
سینما تصریح کرد: برخی به طور 
کران کمدی ها در سینما  قاطع ا
را به مثابه ابتذال سینما می دانند 
گر  به عنوان یک سینما اما من 
گر این اتفاق رخ نمی داد  معتقدم ا
سینمای ما نابود می شد و دیگر 
کسی به سینما نمی رفت. در این 
شرایط حداقل سینماداران ما به 
وضعیت مالی مساعدی رسیدند 
و سینماهای جدیدی نیز افتتاح 
می شود. اما قابل کتمان نیست 
که ازطرفی با عدم حضور سینمای متفکر و 
اندیشمند، ما لطمه خوردیم. آرزوی ما این 
است که نهاد رسمی و عمومی خانه سینما 
به لحاظ مالی و فکری و اندیشه به استقلال 
را به درستی  برسد و بتواند اعضای خود 
حمایت و مدیریت کند. وی افزود: در جلسه 
گران  با وزیر ارشاد،  مساله بیمه بیکاری سینما
به عنوان یک کار بر زمین مانده به طور جدی 
با  همکاری  درباره  راستین  شد.  ح  مطر
دانشگاه ها گفت: این پاسداشت با همکاری 
دانشگاه ها برگزار می شود و میزگردها، نمایش 
فیلم و پنل های تخصصی در دانشگاه ها با 
حضور استادان برگزار می شود. همچنین 
در  نیز  سینما  تالیف  و  ترجمه  کتاب های 
دانشگاه ها معرفی می شوند. صدرعاملی در 
پاسخ به این پرسش که افتتاح سالن سینما 
کران نمی شود  در شرایطی که فیلم درخوری ا
گر ما فیلم درخور  چه لزومی دارد، عنوان کرد: ا
نداریم به این معنی نیست که بلد نیستیم 
فیلم خوب بسازیم بلکه در چندسال اخیر 
شرایط به نوعی پیش رفت که نمی توانستیم 
فیلم بسازیم. قطعا ما فیلمسازانی داریم که به 
محض آماده شدن شرایط آثار درخشان خود 
را معرفی می کنند درنتیجه به این سالن های 
کران  سینما نیاز داریم که فیلم هایمان را ا

کنیم. 
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کاوه سجادی حسینی: 
 »نبودنت« قصه فقدان است

 کاوه سجادی حسینی، کارگردان فیلم 
گفت: این فیلم تلخ و سیاه  »نبودنت« 
نیست بلکه تنها بخشی از زندگی واقعی 
را روایت می کند. کاوه سجادی حسینی 
کران  « درباره زمان ا در گفت وگو با »مهر
فیلم »نبودنت« در سینماها اظهارکرد: 
به احتمال زیاد این فیلم در اواخر مهرماه 
کران می شود. وی در رابطه با  امسال ا
ادامه داد: جنس فیلم  کران فیلمش  ا
و  روابط  که  است  اینگونه  »نبودنت« 
درام بسیار درونی هستند و بیشتر روی 
معضلات عاطفی آدم ها تمرکز کرده است. 
به این دلیل که درام فیلم بیشتر درونی 
است این احتمال وجود دارد یکسری از 
که دنبال هیجان هستند و  مخاطبانی 
سینما را صرفاً به مثابه سرگرمی می بینند، 
کارگردان  نکنند.  برقرار  ارتباط  آن  با 
« با اشاره به اینکه فیلم سیاه و  »بی سر
تلخی نساخته است، عنوان کرد: فضای 
فیلم »نبودنت« سیاه نیست بلکه فیلم 
دارد واقعیت را نشان می دهد. در زندگی 
واقعی هم سیاهی و سفیدی در کنار هم 
وجود دارند. وجوه مختلفی از انسان ها 
حول محور قصه »نبودنت« می چرخد و 
به همین دلیل نمی توانم بگویم که فیلم 
سیاهی است. وی ادامه داد: ما روی 
مشکلاتی مانند فقدان عشق و معضلات 
عاطفی آدم ها دست گذاشته ایم و این 
فیلم نشان می دهد که فقدان می تواند 
چه آسیب هایی بزند. شاید این موضوع 
کنند  احساس  مخاطبان  تا  شد  باعث 
که فضای فیلم بسیار سیاه و تلخ است 
درحالی که این فیلم یک بخش از زندگی 
واقعی را روایت می کند. کارگردان هایی 
هم بوده اند که درباره بخش تلخ زندگی 
فیلم ساختند اما مخاطب فیلم را پس 
نزده، بلکه با شخصیت ها ارتباط گرفته 
است. مهم ترین نکته در ساخت چنین 
آثاری این است که به روابط انسانی توجه 
که می زنیم دروغ نباشد.  کنیم و حرفی 
نه سیاه نمایی در فیلم درست است و 
مهم  واقع نمایی  بلکه  سفیدنمایی  نه 
است. این کارگردان گفت: برای نمایش در 
جشنواره فیلم فجر چند سکانس از فیلم 
کران عمومی نیز این  را حذف کردیم و در ا
سکانس ها وجود ندارند. روابطی در این 
فیلم وجود داشت که باعث سوءتفاهم 
می شد، درنتیجه ما چند سکانس را به 

پیشنهاد دوستان حذف کردیم. 

 وزیر امور خارجه ارمنستان از ارائه پیش نویس توافق نامه 
صلح به جمهوری آذربایجان خبر داد. آرارات میرزویان، 
وزیر امور خارجه ارمنستان گفت: ارمنستان پیش نویس 
توافق نامه صلح را به جمهوری آذربایجان ارائه کرده است. 
بنا بر گزارش خبرگزاری آپا، وی با اعلام این خبر همچنین 
اظهارکرد که ایروان منتظر دریافت پاسخ در این زمینه از 
کو است. وزیر امور خارجه ارمنستان گفت: ایروان  سوی با
کو بر سر ۱۳ ماده از ۱۶ ماده پیمان صلح به طور کامل  و با

امضای  فرصت  به زودی  می گوید  ایروان  کردند.  توافق 
کو وجود دارد. وزیر امور خارجه ارمنستان  توافقنامه صلح با با
خاطرنشان کرد که این یک صفحه از ثبات بلندمدت در 
منطقه قفقاز جنوبی را خواهد گشود. آرارات میرزویان در 
کنفرانس مطبوعاتی خود اعلام کرد که ارمنستان و جمهوری 
آذربایجان شانس واقعی برای امضای توافقنامه صلح در 
کوتاه ترین زمان ممکن را دارند. او خاطرنشان کرد: ما بر این 
باوریم که فرصت واقعی برای امضای توافقنامه صلح در زمان 

کوتاه و باز کردن صفحه ثبات بلندمدت در قفقاز جنوبی 
وجود دارد. به گفته وزیر امور خارجه ارمنستان، آخرین متن 
پیشنهادات معاهده صلح ارائه شده به جمهوری آذربایجان 
شامل مواد مورد توافق کامل یا بخش هایی از مواد مورد 
توافق است و در متن این پیشنهادات اختلاف نظر وجود 
کرات این  ندارد. میرزویان تصریح کرد: رویکرد ما در روند مذا
است که بتوانیم متن مورد توافق را امضا کنیم. موضوعات 

کرات بعدی شود. باقی مانده ممکن است موضوع مذا

 »ولادیمیر پوتین« رئیس جمهور روسیه به مناسبت 
هفتاد و ششمین سالگرد تاسیس جمهوری دموکراتیک 
خلق کره، در پیامی به »کیم جونگ اون« رهبر کره شمالی 
تبریک گفت و خاطرنشان کرد که روابط ۲ کشور در سطح 
بالایی قرار دارد. براساس گزارش خبرگزاری مرکزی کره 
کی سی ان ای( در این پیام تلگرامی پوتین آمده است:  (
»رفیق عزیز، کیم جونگ اون، لطفا تبریکات صمیمانه من 
را به مناسبت هفتاد و ششمین سالگرد تأسیس جمهوری 
دموکراتیک خلق کره بپذیرید. روابط بین کشورهای ما، بر 
اساس سنت های حسنه دوستی و حسن همجواری، در 

کرات سازنده و معنادار  سطح بالایی قرار دارد و این را مذا
اخیر ما در پیونگ یانگ کاملا تأیید کرد.« رئیس جمهور 
روسیه ابراز اطمینان کرد که از طریق تلاش های مشترک، 
کشورها به تقویت مشارکت استراتژیک همه جانبه خود 
ادامه خواهند داد. از سوی دیگر »دیمیتری مدودف« 
رئیس حزب روسیه متحد و نایب رئیس شورای امنیت 
ارسال  اون  کیم جونگ  به  تبریکی  پیام  روسیه هم 
کرد. به گزارش اسپوتنیک، در پیام این رئیس جمهور 
سابق روسیه آمده است: »رفیق عزیز کیم جونگ اون، 
لطفا تبریک صمیمانه من را به مناسبت روز تأسیس 

جمهوری دموکراتیک خلق کره بپذیرید. برای شما رفیق 
عزیز کیم جونگ اون، آرزوی سلامتی و موفقیت های 
جدید و صلح و رفاه برای جمهوری دموکراتیک خلق 
کره دارم.« مدودف افزود که تحت رهبری کیم، این 
کشور »در مواجهه با فشار بی سابقه نیروهای مخرب، 
پیوسته مسیر انتخاب شده را دنبال می کند« و به تقویت 
کمیت و استقلال خود ادامه می دهد. او همچنین  حا
خاطرنشان کرد که تعامل بین روسیه متحد و حزب 
کارگران کره »یک جزء مهم از مشارکت استراتژیک جامع 

بین مسکو و پیونگ یانگ است.«

وزیر امور خارجه ارمنستان:

کو« ارائه کردیم   پیش نویس توافق  صلح را به »با

کیم جونگ اون« پیام پوتین به »

بیـــنالمـــلل
 

 

گــــزارش
 اختلاف دموکرات ها و جمهوریخواهان 

درباره افغانستان
آمریکا،  نمایندگان  مجلس  دموکرات های   
نتایج  گزارش  انتشار  پی  در  را  جمهوریخواهان 
تحقیقاتی درباره خروج فاجعه بار ارتش آمریکا در 
سال ۲۰۲۱ از افغانستان به »سیاسی کاری« نسبت 
گزارش ایسنا، روز  کردند. به  به این موضوع متهم 
دوشنبه ابتدا یک گزارش بالغ بر ۳۵۰ صفحه ای مایکل 
خارجه  امور  کمیته  جمهوریخواه  رئیس  مک کال، 
مجلس نمایندگان آمریکا از یک تحقیقات سه  ساله 
جمهوریخواهان درخصوص روند خروج ارتش آمریکا 
از افغانستان منتشر شد. متعاقب انتشار این گزارش 
دموکرات های این کمیته نیز متقابلا با انتشار گزارشی 
از جانب خود در روز دوشنبه با موضوع خروج آمریکا از 
افغانستان به محکوم کردن آنچه که »سیاسی کاری« 
دانستند،  موضوع  این  قبال  در  جمهوریخواهان 
پرداختند. به نوشته خبرگزاری »اسپوتنیک«، گرگوری 
میکس، نماینده دموکرات ارشد عضو این کمیته در 
نامه  سرگشاده ای به دموکرات های هم حزب خود 
که ضمیمه گزارش دموکرات ها شد، نوشت: »من از 
مدتها پیش نگرانی های خودم را درباره تلاش های 
جمهوریخواهان به منظور سیاسی کاری درباره خروج 
آمریکا از افغانستان ابراز کرده ام.« میکس در این نامه 
نتیجه گیری کرد جمهوریخواهان که در گزارش خود به 
انتقاد از مدیریت دولت »جو بایدن«، رئیس جمهور 
کامالا هریس«، معاون او بر اجرای خروج  آمریکا و »
آمریکا از افغانستان پرداخته اند کاری بجز اعتراض به 
این حقیقت که بایدن صرفا به وعده اش برای رقم زدن 
این خروج عمل کرده و خود را تبدیل به آخرین فرمانده 
کل قوای آمریکا برای این طولانی ترین جنگ تاریخ این 
کشور کرده، انجام نداده اند. گزارش دموکرات ها درباره 
خروج آمریکا در ۲۰۲۱ از افغانستان اذعان کرد که این 
کید  ج اتفاق افتاد اما تا ج و مر خروج به شکلی پر هر
ج دولت  ج و مر داشت که شروع کننده این روند پر هر
»دونالد ترامپ«، رئیس جمهور سابق که با طالبان بر 
سر این خروج توافق کرده بود، بوده است. دموکرات ها، 
جمهوریخواهان کمیته امور خارجه مجلس نمایندگان 
آمریکا را متهم کردند به این که تلاش داشته اند خروج از 
افغانستان را یک »فاجعه تمام عیار با ابعاد عظیم« که 
دولت بایدن به تمامی مسئول آن است، جلوه بدهند. 
وزارت امور خارجه دولت جو بایدن در یک بیانیه 
کنش به گزارش جمهوریخواهان اعلام  گانه در وا جدا
ج  کرد: »توافقی که دولت ترامپ با طالبان بر سر خار
کردن همه نیروهای باقی مانده آمریکایی از افغانستان 
تا اول مه ۲۰۲۱ برقرار کرده بود توافقی معیوب بود.« این 
وزارتخانه همچنین در ادامه بیانیه خود متذکر شد جو 
بایدن یک چنین توافق معیوبی را که ترامپ با طالبان 

برقرار کرد به ارث برد.

لاوروف با ولیعهد عربستان دیدار کرد کوتــــاه

  وزیر امور خارجه روسیه که برای شرکت 
در اجلاس شورای همکاری خلیج فارس به 
عربستان سعودی سفر کرده، به دیدار ولیعهد 
عربستان رفت. به گزارش ایسنا، خبرگزاری 
ریانووستی روسیه گزارش کرد »سرگئی لاوروف« 
وزیر خارجه روسیه در ادامه حضورش در 
ریاض و دیدارهایش در این شهر، نشستی را با 
»محمد بن سلمان« ولیعهد عربستان سعودی 
برگزار کرد. لاوروف در حالی به دیدار بن سلمان 
رفت که پیشتر با »فیصل بن فرحان« همتای 
عربستانی خود دیدار کرده بود. وزیر خارجه 
دیگری  مقام های  با  نشست هایی  روسیه 
که به ریاض سفر کردند از جمله با »جاسم 
محمد البدیوی« دبیرکل شورای همکاری 
خلیج فارس، »حسین ابراهیم طه« دبیرکل 
»سوبرامانیام  اسلامی،  همکاری  سازمان 
« وزیر امور خارجه هند و »مائورو  جایشانکار
ویرا« وزیر امور خارجه برزیل داشت. نشست 
وزارتی شورای همکاری خلیج فارس و روسیه  

با تقدیر لاوروف از نقش میانجی گری قطر در 
حل سیاسی بحران فلسطین آغاز به کار کرد. 
سرگئی لاوروف در نشست گفت وگوی راهبردی 
روسیه و شورای همکاری خلیج فارس بیان 
داشت: »خاورمیانه در آستانه یک جنگ بزرگ 
منطقه ای است و روسیه با همه طرف ها برای 

جلوگیری از آن کار می کند.« وی افزود: »ناتوانی 
جامعه جهانی در توقف خصومت ها در نوار غزه 
کنان آن منجر به وخامت  و کشتار جمعی سا
شدید اوضاع نظامی و سیاسی در کل منطقه، 
خ شده  از مرز لبنان و اسرائیل تا دریای سر
است.« لاوروف تصریح کرد: »در عین حال، 

ک  رویارویی اسرائیل و لبنان به سطح خطرنا
جدیدی رسیده است. خاورمیانه بار دیگر در 
آستانه یک جنگ بزرگ منطقه ای قرار گرفته 
است. این مسئولیت مشترک ماست که اجازه 
ندهیم این اتفاق بیفتد. ما با همه طرف ها 

برای عادی سازی اوضاع کار می کنیم.«

لوپن خطاب به ماکرون: 

 رفراندوم برگزار کن!
کید کرد تا درباره مسائل کلیدی  کرون تا  مارین لوپن به ما
مانند مهاجرت رفراندوم برگزار کند و پیشنهاد داد، دادن 
حق رای مستقیم به مردم شاید به شکسته شدن و برطرف 
شدن این بن بست سیاسی در فرانسه کمک کند. به گزارش 
کرون، رئیس جمهور فرانسه اخیرا میشل  ایسنا، امانوئل ما
بارنیه ۷۳ راست میانه و وزیر سابق خارجه را به عنوان مسئول 
تشکیل دولت جدید در این کشور منصوب کرد. اما تحلیلگران 
که فرانسه با این وضعیت به سمت یک دوره  می گویند 
بی ثباتی می رود چون بارنیه قدرتی را که شکننده و به حمایت 
حزب راست افراطی جبهه ملی مارین لوپن وابسته است، 
در اختیار دارد. بیش از ۱۰۰ هزار نفر از حامیان جناح چپ در 
سراسر فرانسه علیه انتصاب بارنیه دست به راهپیمایی زده و 
کید کرد  کرون تا کرون را محکوم کردند. لوپن به ما اقدامات ما
تا رفراندومی را درباره مسائل کلیدی شامل مهاجرت، خدمات 
درمانی و امنیتی برگزار کند و به مردم حق رای دادم مستقیم 
بدهد. لوپن ادامه داد: »حزب جبهه مردمی به طور قطع از 
اقدامی با هدف دادن قدرت رای مستقیم به مردم حمایت 
کرون خودش در ناآرامی و آشوبی است که ایجاد  خواهد کرد. ما

کرده و باید دموکراسی ما را زنده نگه دارد.«

رقابت نزدیک»ترامپ« و »هریس«

نتایج نظرسنجی های جدید از کاهش فاصله میان دو نامزد 
انتخابات ریاست جمهوری آمریکا حکایت دارد. به گزارش »مهر« 
نظرسنجی روزنامه نیویورک تایمز و کالج سی ینا نشان داد که 
کامالا هریس« عملاً در هفته های پایانی  »دونالد ترامپ« و »
مبارزات انتخاباتی در میان افکار عمومی به هم نزدیک هستند. 
بر اساس نظرسنجی، ترامپ با کسب ۴۸ درصد آرا، یک درصد 
از رقیب دموکرات خود پیش افتاده است. نتایج نظرسنجی 
مؤسسه »یوگاوو« و »سی بی اس« هم نشان داد که رقابتی مشابه 
در ایالت های کلیدی میان ترامپ و هریس در جریان است. 
هریس در میشیگان )۵۰٪ - ۴۹٪( و ویسکانسین )٪۵۱ - ۴۹( 
به فاصله اندک از ترامپ پیش است. نتایج نظرسنجی نیویورک 
کی از آن است که رأی دهندگان آمریکایی احساس  تایمز حا
می کنند باید درباره هریس اطلاعات بیشتری کسب کنند، در 
حالی که نظرات آنها در مورد ترامپ تا حد زیادی مشخص است. 
این نظرسنجی نشان می دهد که مناظره ریاست جمهوری روز 

سه شنبه می تواند برای هر دو نامزد حیاتی باشد.

بازگشت خواننده صاحب  سبک
 علیرضا عصار کنسرت می دهد

« قرار است پس از ۸۳۹ روز دوری از   »علیرضا عصار
صحنه، از ۱۹ مهرماه به اجرای برنامه بپردازد. یک خبر 
خوب برای هواداران این خواننده تا یکی از تاثیرگذارترین 
کشور را با رپرتواری  خوانندگان نسل طلایی دهه ۷۰ 
متفاوت و ارکستری قدرتمند، دوباره روی سن اجرا 
مشاهده کنند. به گزارش ایرنا، از ۳ تیر ۱۴۰۱ که آخرین 
کنسرت علیرضا عصار در تهران به روی صحنه رفت تا ۱۹ 
آبان ۱۴۰۳ که جدیدترین دور کنسرت های این خواننده 
آغاز می شود، ۸۳۹ روز می گذرد. در این مدت، عصار 
چندین تک آهنگ منتشر کرد و در تجربه ای متفاوت، 
اجرای برنامه کنسرتینو را بر عهده گرفت که در ۶ قسمتی 
کنون منتشر شده، توانسته با اقبال بالایی مواجه  که تا
شود. برگزاری کنسرت علیرضا عصار طی ۲ شب، خبر 
خوانندگان  هیاهوی  میان  در  که  است  بسیارخوبی 
پاپ که طی ۱۰ ماه سال، ده ها سانس کنسرت را تجربه 
می کنند، یک اتفاق مهم به حساب می آید. مهم از این 
نظر که عصار تقریبا به تنها خواننده دهه ۷۰ تبدیل شده 
که حضور فعالی در مارکت این سال های موسیقی کشور 
دارد. هم می خواند، هم برنامه اجرا می کند و هم با ارکستر 
بزرگ خود به روی صحنه می رود. در کنسرت پیش رو نیز 
عصار قصد دارد تا تور کنسرت های خود را از تهران کلید 
بزند و به شهرهای دیگر برود. طرفداران این خواننده 
به خاطر دارند که عصار همواره عرق ویژه ای نسبت به 
کنسرت های پائیزه خود داشته و این بار نیز با مرتفع شدن 
مشکلات، تور کنسرت های جدید خود را از اول پاییز و از 
تهران کلید می زند. تور کنسرتی که با رپرتواری متفاوت 
به نسبت دیگر کنسرت های این خواننده برگزار خواهد شد 
و نوازندگان نیز مانند همیشه و طبق وسواس خوب عصار، 
از برترین های حوزه خود خواهند بود. اینکه نماینده نسل 
کنون درصدد  ، ا طلایی موسیقی پاپ پس از انقلاب کشور
غ  تمرین برای دور جدیدی از فعالیت های خود است، فار
از آن که یک خبر خوب محسوب می شود بلکه خاطرات 
خوشایند دیگری را نیز برای ما زنده می کند. اولین آلبوم 
رسمی عصار یعنی کوچ عاشقانه با استقبال خیره کننده 
مخاطبان مواجه شد و بیش از ۱ میلیون نسخه فروخت. 
آماری که عصار را به عنوان پرطرفدارترین خواننده نیمه 
، بزرگ ترین  ح کرد. در سال ۸۲، عصار دوم دهه ۷۰ مطر
اتفاق در حوزه کنسرت موسیقی پاپ تاریخ کشور را رقم 
زد. برگزاری ۲۴ سانس کنسرت طی ۱۲ شب متوالی در برج 
میلاد. طی این کنسرت، ۱۱۰ نفر در قالب ارکستراسیون به 
روی صحنه رفتند و توانستند جمعیت قابل توجهی از 
ج میلاد بکشانند. رکورد خیره کننده ای  مخاطب را به بر
، هیچ خواننده  حوزه پاپ نتوانست به حوالی  که تا امروز

آن نزدیک شود.
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